

BIL	HURAIAN KERJA	KADAR HARGA (RM)
	PRELIMINARY (AWALAN):-	
A	Menyediakan Polisi takaful / Insurans Tanggungan Awam (iaitu insurans terhadap bencana kepada orang - orang dan kerosakan kepada harta)	300.00
B	Menyediakan Polisi takaful / Insurans Kerja	150.00
C	Menyediakan segala peralatan keselamatan dan dan alat perlindungan diri (PPE) yang mencukupi semasa bekerja seperti <ul style="list-style-type: none"> i. Safety vest - kepada semua pekerja terlibat. ii. Bendera / flagman - minimum 2 unit atau Model flagman - minimum 1 unit iii. Lampu keselamatan 'beacon' / 'blinker' - minimum 2 unit iv. Kon keselamatan (baru) - minimum 10 unit vi. Papan tanda isyarat kerja: Papan tanda penutupan sebelah jalan, papan tanda arah, papan tanda simbol kerja pemotongan pokok vii. Perlindungan diri PPE <ul style="list-style-type: none"> - Baju safety tebal memotong pokok - minimum 3 unit - Seluar ' safety' tebal memotong pokok - minimum 3 unit - Tali ' harness' (tali semasa menaiki jentera skylift / memanjat pokok) - Kasut ' safety boot' untuk memotong pokok - minimum 3 unit - Topi keselamatan, cermin mata dan penutup telinga - minimum 3 unit <p><i>(kerja - kerja di tapak tidak akan dibenarkan untuk dimulakan sekiranya kontraktor gagal menyediakan semua peralatan kerja dan PPE seperti diperlukan dan disahkan oleh Pegawai Penguasa)</i></p>	1,200.00
D	Menyediakan 2 set laporan bergambar (seperti format yang ditentukan Pihak Majlis) bagi kemajuan kerja bagi setiap tuntutan bayaran. Nilai kadar harga adalah bagi keseluruhan kontrak dan perlu dibahagi mengikut bilangan tuntutan (jika berkaitan)	1,200.00

* sila potong mana yang tidak berkenaan

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
A	<p>KERJA-KERJA PENILAIAN POKOK. Kerja penilaian pokok perlu dilakukan jika melibatkan pokok tertentu (jika diperlukan) sebelum atau semasa kerja berjalan di tapak bagi memastikan kerja dapat dilakukan dengan tepat dan betul.</p> <p>Kerja-kerja penilaian pokok (Tree Assessment) oleh individu yang kompeten iaitu seorang Arboris bertauliah yang diperakui oleh International Society of Arboriculture (ISA) dengan sijil yang masih dalam tempoh sahlaku. Arborist perlu menyediakan laporan bahawa sesuatu kesihatan pokok atau pokok yang merbahaya kepada jiran atau awam.</p> <p>KERJA-KERJA CANTASAN POKOK</p> <p>Kerja-kerja cantasan merendah.</p> <p>- Cantasan merendah adalah bagi mengurangkan ketinggian pokok sediaada yang berada di dalam kawasan persendirian / bahu jalan/lorong belakang atau dimana-mana kawasan seperti yang diarahkan agar lebih stabil dan sesuai mana-mana :</p> <p>i. Pokok/pokok renek / pokok pagar yang menganjur ke mana-mana jalan / lebu/dengan cara yang mengganggu lalu lintas / mengganggu mana-mana dawai/mengganggu mana-mana kerja Majlis / mungkin membahayakan keselamatan atau kesenangan awam</p> <p>ii. Pokok yang berada di dalam tanah persendirian dimana tinggi pagar tumbuhan melebihi tujuh kaki daripada aras jalan / tinggi pagar tumbuhan dalam lingkungan lima belas ela daripada sesuatu sudut melebihi empat kaki dari aras jalan / pokok yang terjantai atas mana-mana jalan / dahan yang terjantai di atas mana-mana jalan.</p> <p>iii. Pokok yang telah ditanam dalam lingkungan dua belas kaki daripada mana-mana jalan / lorong belakang atau mana-mana pokok yang diarahkan oleh pihak Majlis.</p> <p>- Kadar harga kerja-kerja cantasan adalah termasuk upah pekerja, penggunaan alatan, mesin atau jentera serta logistik kelengkapan yang lengkap, sesuai dan sepatutnya iaitu chainsaw/gergaji, skylift (ketinggian 3m ke atas), kren (ketinggian 13m ke atas), penghancur kayu (wood chipper) dan lori bagi kerja melupus sisa pokok ke tapak pelupusan yang ditentukan dan dibenarkan oleh Majlis.</p>	NOS	450.00
B	Cantasan merendah bagi pokok berketinggian melebihi 1m	NOS	80.00
C	Cantasan merendah bagi pokok berketinggian di antara 2m - 5m	NOS	150.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
A	Cantasan merendah bagi pokok berketinggian di antara 6m hingga 9m	NOS	250.00
B	Cantasan merendah bagi pokok berketinggian di antara 10m hingga 13m	NOS	400.00
C	Cantasan merendah bagi pokok berketinggian di antara 14m hingga 17m	NOS	750.00
D	Cantasan merendah bagi pokok berketinggian 18m dan ke atas	NOS	1,200.00
	<p>Kerja-kerja cantasan singkapan atau pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok.</p> <p>- Cantasan pokok adalah bagi pembersihan dahan pokok sediaada yang berada di dalam kawasan persendirian / bahu jalan / lorong belakang atau dimana-mana kawasan seperti yang diarahkan agar lebih stabil dan sesuai mana-mana :</p> <p>- Memilih dan membuang dahan mati dan berpenyakit, dahan yang lemah, tunas air, tumbuhan menumpang dan sulur akar bagi membenarkan pengaliran angin, pencahayaan dan pembersihan pokok secara asas bagi mengurangi risiko dan bahaya.</p> <p>- Membaiki struktur pokok dan membentuk keseluruhan pokok agar stabil dan sesuai dan selamat mana mana :</p> <p>i. Pokok/pokok renek / pokok pagar yang menganjur ke mana-mana jalan / lebu/dengan cara yang mengganggu lalu lintas / mengganggu mana-mana dawai/mengganggu mana-mana kerja Majlis / mungkin membahayakan keselamatan atau kesenangan awam.</p> <p>ii. Pokok yang berada di dalam tanah persendirian dimana tinggi pagar tumbuhan melebihi tujuh kaki daripada aras jalan / tinggi pagar tumbuhan dalam lingkungan lima belas ela daripada sesuatu sudut melebihi empat kaki dari aras jalan / pokok yang terjantai atas mana-mana jalan / dahan yang terjantai di atas mana-mana jalan.</p> <p>iii. Pokok yang telah ditanam dalam lingkungan dua belas kaki daripada mana-mana jalan / lorong belakang.</p> <p>iv. Atau mana-mana pokok seperti yang di arahkan oleh pihak Majlis.</p>		

	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
A	Cantasan singkapan, pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok bagi pokok berketinggian dari 1m - 3m dari paras tanah	NOS	70.00
B	Cantasan singkapan, pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok bagi pokok berketinggian di antara 3m - 6m	NOS	150.00
C	Cantasan singkapan, pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok bagi pokok berketinggian di antara 6m - 9m	NOS	250.00
D	Cantasan singkapan, pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok bagi pokok berketinggian di antara 9m -12m	NOS	550.00
E	Cantasan singkapan, pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok bagi pokok berketinggian di antara 12m -18m	NOS	750.00
F	Cantasan singkapan, pembersihan, penjarangan dan membentuk struktur pokok bagi pokok berketinggian 18m dan ke atas	NOS	1,200.00
	<p>Kerja-kerja menebang pokok (termasuk apa sahaja pokok yang ditanam oleh pemilik tanah/bangunan atau pokok liar yang tumbuh dimana-mana tanah atau bangunan)</p> <p>-Menebang pokok sehingga ke paras tanah atau sekurang - kurangnya 2 inci tunggul sahaja dibenarkan (tanpa mengorek atau mencabut akar) mana -mana :</p> <p>i. Pokok/pokok renek / pokok pagar yang menganjur ke mana-mana jalan / lebu/dengan cara yang mengganggu lalu lintas / mengganggu mana-mana dawai/mengganggu mana-mana kerja Majlis / mungkin membahayakan keselamatan atau kesenangan awam.</p> <p>ii. Pokok yang berada di dalam tanah persendirian dimana tinggi pagar tumbuhan melebihi tujuh kaki daripada aras jalan / tinggi pagar tumbuhan dalam lingkungan lima belas ela daripada sesuatu sudut melebihi empat kaki dari aras jalan / pokok yang terjantai atas mana-mana jalan / dahan yang terjantai di atas mana-mana jalan.</p> <p>iii. Pokok yang telah ditanam dalam lingkungan dua belas kaki daripada mana-mana jalan / lorong belakang.</p> <p>iv. Atau mana-mana pokok seperti yang di arahkan oleh pihak Majlis.</p>		

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	-Kadar harga adalah termasuk upah pekerja, penggunaan alatan, mesin atau jentera serta logistik kelengkapan yang lengkap, sesuai dan sepatutnya iaitu chainsaw/gergaji, skylift (ukurlilit 1.1m ke atas), kren (ukurlilit 2.6m ke atas), penghancur kayu (wood chipper) dan lori bagi kerja melupus sisa pokok ke tapak pelupusan yang ditentukan dan dibenarkan oleh Majlis.		
A	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 0.1m hingga 0.5m	NOS	54.00
B	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 0.6m hingga 1.0m	NOS	360.00
C	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 1.0m hingga 1.5m	NOS	540.00
D	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 1.6m hingga 2.0m	NOS	500.00
E	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 2.1m hingga 2.5m	NOS	650.00
F	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 2.6m hingga 3.0m	NOS	1,100.00
G	Menebang pokok yang berukuranlilit di antara 3.1m hingga 3.5m	NOS	1,450.00
H	Menebang pokok yang berukuranlilit melebihi 3.6m	NOS	2,800.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<p>Kerja-kerja membersihkan pokok tumbang -Membersih pokok tumbang, pokok patah, dahan serkah dan dahan patah yang terhasil akibat hujan, ribut atau bencana alam lain yang berkaitan mana-mana pokok yang diarahkan oleh pihak Majlis pada bila-bila masa termasuk pokok-pokok yang tumbang, patah atau serkah di mana-mana tanah / bangunan persendirian / awam atau yag mempunyai pemiliknya.</p> <p>- Kadar harga adalah termasuk upah pekerja, penggunaan alatan, mesin atau jentera serta logistik kelengkapan yang lengkap, sesuai dan sepatutnya iaitu chainsaw/gergaji, skylift (ukurlilit 1.1m ke atas), kren (ukurlilit 2.6m ke atas), penghancur kayu (wood chipper) dan lori bagi kerja melupus sisa pokok ke tapak pelupusan yang ditentukan dan dibenarkan oleh Majlis.</p>		
A	Pembersihan pokok yang berukuranlilit di antara 0.3m hingga 0.5m	NOS	250.00
B	Pembersihan pokok yang berukuranlilit di antara 0.6m hingga 1.0m	NOS	500.00
C	Pembersihan pokok yang berukuranlilit di antara 1.1m hingga 1.5m	NOS	1,000.00
D	Pembersihan pokok yang berukuranlilit di antara 1.6m hingga 2.0m	NOS	1,500.00
E	Pembersihan pokok yang berukuranlilit di antara 2.1m hingga 2.5m	NOS	2,000.00
F	Pembersihan pokok yang berukuranlilit di antara 2.6m hingga 3.0m	NOS	2,500.00
G	Pembersihan pokok yang berukuranlilit 3.1m dan ke atas	NOS	3,000.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<p>Kerja-kerja mengorek/menghancur tunggul pokok.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mengorek/membongkar tunggul, akar dan umbi pokok perlu digali dan dicabut dan lubang ditimbus dan tanah/hadkor (kaedah manual dengan backhoe) manakala hanya perlu diratakan dan dibersihkan tapak (kaedah mesin penghancur tunggul). - Kadar harga adalah termasuk upah pekerja, penggunaan alatan, mesin atau jentera serta logistik kelengkapan yang lengkap, sesuai dan sepatutnya iaitu penghancur tunggul kayu (grinder) atau backhoe beserta lori bagi kerja melupus sisa tunggul pokok ke tapak pelupusan yang ditentukan dan dibenarkan oleh Majlis. 		
A	<p>Kerja-kerja korekan secara manual melibatkan penggunaan backhoe:</p> <p>Mengorek tunggul pokok, mencabut, mengalihkan ke dalam lori untuk proses pelupusan dan menimbus semula lubang tunggul dengan tanah baru sehingga paras menjadi rata dan selamat untuk dilalui.</p>	Tunggul	570.00
B	<p>Kerja-kerja menghancur tunggul pokok melibatkan penggunaan (grinder):</p> <p>Mengisar tunggul pokok sehingga paras tanah asal, meratakan sisa habuk kayu sehingga paras menjadi rata dan selamat untuk dilalui.</p>	Tunggul	780.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<p>Kerja-kerja penyelenggaraan palma/kelapa dan kelapa sawit serta pokok/rumpun buluh. - Kerja melibatkan pembersihan dahan-dahan, pelepah-pelepah dan ranting buluh.</p> <p>i. Pokok palma / kelapa / kelapa sawit / buluh yang menganjur ke mana-mana jalan / lebuhraya/dengan cara yang mengganggu lalu lintas / mengganggu mana-mana dawai/mengganggu mana-mana kerja Majlis / mungkin membahayakan keselamatan atau kesenangan awam.</p> <p>ii. Pokok palma / kelapa / kelapa sawit / buluh yang berada di dalam tanah persendirian dimana tinggi pagar tumbuhan melebihi tujuh kaki daripada aras jalan / tinggi pagar tumbuhan dalam lingkungan lima belas ela daripada sesuatu sudut melebihi empat kaki dari aras jalan / pokok yang terjuntai atas mana-mana jalan / dahan yang terjuntai di atas mana-mana jalan.</p> <p>iii. Pokok palma / kelapa / kelapa sawit / buluh yang telah ditanam dalam lingkungan dua belas kaki daripada mana-mana jalan / lorong belakang.</p> <p>iv. Atau mana-mana pokok seperti yang di arahkan oleh pihak Majlis.</p> <p>- Kadar harga adalah termasuk upah pekerja, penggunaan alatan, mesin atau jentera kelengkapan yang lengkap, sesuai dan sepatutnya, seperti chainsaw/gergaji (kelapa sawit dan buluh), parang (buluh), skylift (palma/kelapa dan kelapa sawit) dan lori bagi kerja melupus sisa pokok ke tapak pelupusan yang ditentukan dan dibenarkan oleh Majlis.</p>		
A	<p>Penyelenggaraan pokok palma/kelapa.</p> <p>Membuang pelepah yang kuning/coklat/kering, serkah, kulat, daun dedalu dan sebagainya (palma bersaiz 2 meter ketinggian keseluruhan. Perlu simpan sekurang-kurangnya 4-5 pelepah sihat bagi sebatang pokok palma/kelapa)</p>	NOS	35.00
B	<p>Penyelenggaraan pokok kelapa sawit.</p> <p>Membuang pelepah yang kuning/coklat/kering dan anak-anak pokok yang tumbuh di batang pokok terutamanya pokok paku pakis.</p>	NOS	54.00

	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	Penyelenggaraan pokok/rumpun buluh.		
A	Membuang semua ranting dan daun-daun buluh yang kering, rimbun dan berjuntaian. Memastikan kawasan rumpun buluh sentiasa kelihatan kemas dan bersih berdasarkan ketinggian rumpun buluh. Bilah buluh bersaiz 5 inci.	M2	18.00
B	Membuang semua ranting dan daun-daun buluh yang kering, rimbun dan berjuntaian. Memastikan kawasan rumpun buluh sentiasa kelihatan kemas dan bersih berdasarkan ketinggian rumpun buluh. (Rumpun buluh bersaiz 2m diameter keseluruhan)	Rumpun	340.00
C	Kerja cantasan/menebang secara manual -Kontraktor perlu menyediakan pekerja 'climber' dan 'groundman' yang bertaliah atau kompetan. -Kontraktor perlu menyediakan 'Equipment wear dan tear' yang mengikut standard yang ditetapkan.	Hari	1,350.00

Kadar tawaran berdasarkan kepada kadar harga yang dinyatakan pihak saya/kami telah bersetuju untuk menawarkan *diskaun sebanyak * _____% (dengan perkataan : _____)

kepada pihak Majlis Bandaraya Subang Jaya
(di bawa ke Borang Sebut harga).

(Tandatangan Kontraktor)
Nama :
No. KP :
Atas Sifat :
Cap & Alamat Syarikat :

(Tandatangan Saksi)
Nama :
No. KP :
Alamat :

Tarikh :

Tarikh :

* *sila potong mana yang tidak berkenaan*

** *sila isikan peratus yang ditawarkan kepada dua titik perpuluhan. (e.g 20.20)*

